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Képviselőcsoport] a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tervezi-e az MI M7-es autópálya közötti szakaszon lévő zajvédőfal befejezését?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági és
Közlekedési Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

1998 és 2002 között megépült az Ml-es és M7-es közötti szakaszon a zajvédő fal, amelyre az
Orbán-kormány anyagi forrást biztosított . A település lakosainak jelzése és kérése alapján
szükséges lenne a zajvédő fal építésének befejezése .

A hiányzó körülbelül 2 km-es szakasz megépítéséhez a számítások szerint 100 millió forint
szükséges, melyet nem tartalmaz a 2004. évi költségvetésről szóló törvény erre vonatkozó
fejezete .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ezért kérdésem tehát, hogy tervezi-e az M1-M7-es autópálya közötti szakaszon lévő zajvédő
fal befejezését?

K/7204 .

írásbeli kérdés

Várom válaszát .

Budapest, 2003 . december 10 .
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